

介绍

我们是谁？

历史上第一次赛狗比赛是1927年4月18日，在贝尔法斯特凯尔特赛狗场。一个月之后，这个老少皆宜的娱乐活动就在都柏林的舍尔本赛狗场开赛。同年，都柏林哈罗德赛狗场和贝尔法斯特当莫赛狗场相继建立，科克的赛狗场也在第二年建立。

1958年，爱尔兰政府正式设立赛狗局，总部设在利慕利克。

我们做什么？

爱尔兰赛狗局监管全国的赛狗活动，保证跑道和赛场都是最高的水准来确保赛狗的安全和舒适。爱尔兰人是那么地热爱赛狗运动，他们都喜欢在家里养赛狗，带赛狗比赛已经成为爱尔兰乡村人士非常喜爱的第二职业。

虽然，大多数人都可以从养赛狗上挣到钱，但是，大多数的赛狗主人还是把他作为一种业余爱好。

赛狗是最古老的一种狗的品种，他们不但聪明温顺，更有无限的耐力。赛狗因为他们超级快的速度而世界闻名。他们的速度高达60公里每小时。赛狗是世界上速度第18位的动物，真是天生的赛跑高手。比如，他们在28秒之内就可以跑480米，速度是奥林匹克运动员的两倍。

什么是跑狗比赛？

爱尔兰的跑狗比赛是由6只狗追逐距离由300码至1035码的机械野兔，最常规的距离是525/550码。狗只被分配了闸口号码1至6，每个闸口分配的颜色都不一样。



机械野兔被设置在一个移动的陷阱中，并且在通过闸口之前，跑狗被释放出来。狗在椭圆形的跑道上追逐“野兔”，第一只狗通过终点线被宣布为胜者。

这个激动人心的运动在爱尔兰已经成为一个消遣，我们的场地现在拥有一流的餐厅和酒吧，提供各种菜单和食物供您选择。你也可以成为其中的一分子，并见证了跑狗在我们的赛场上竞争大奖。随着狗只在最后的弯道，你会发现很难不加入喊叫和掌声中。我们相信，没有什么可以匹配跑狗比赛作为一个独特的文化晚会和娱乐活动。



Introduction

Who we are?

On the 18th April 1927, the first greyhound race track was opened in Ireland. This was in Celtic Park, Belfast, and was followed immediately by Shelbourne Park, Dublin one month later. In the same year, tracks were opened at Harolds Cross, Dublin and Dunmore Stadium in Belfast with Cork opening the following year. In 1958, the Government established Bord na gCon (The Irish Greyhound Board), and we now operate from our Head Office in Limerick.

What we do?

Bord na gCon monitors all aspects of the sport throughout the country, ensuring the kennels and stadia maintain the highest standards in care of the dogs. Owing to its popularity in Ireland, breeding and rearing of Greyhounds and pedigree racing dogs has been somewhat of a cottage industry in rural areas of Ireland. While many people derive their income from this industry, for many owners and trainers it is purely a hobby.

One of the oldest breeds of dog domesticated by man, greyhounds possess great stamina and endurance, in addition to being both intelligent and gentle animals. It is for their remarkable speed, however, that they are renowned. Capable of running at up to 60kph when in full flight, greyhounds are the 18th fastest land mammal and are born racers. They can, for instance, cover 480 metres in about 28 seconds, which is twice the speed of an Olympic athlete.

What is a Night at the Dogs?

Greyhound racing in Ireland consists of 6 dogs chasing after a mechanical hare over distances ranging from 300 yards up to 1035 yards. The most regular distances raced are 525/550 yards. The dogs are allocated trap numbers 1 – 6 with each trap having a colour assigned to it.



A mechanical hare is set in motion and just before it passes by the traps the greyhounds are released. The dogs chase the “hare” around an oval track and the first dog past the finish line is declared the winner.

This exciting sport has gained popularity as a pastime in Ireland and our venues now boast top class restaurant and bars with a range of menus and food offerings to choose from. You too can be part of the excitement and witness the greyhounds compete for the grand prize at our racing grounds. You'll find it hard not to join the shouting and applause as the dogs round the final bend.

We believe that that there is nothing to match the buzz of greyhound racing both as a unique cultural evening and an entertainment event.



我们的场地

我们在哪里



我们的联系方式

Orla Strumble

营销主管

爱尔兰赛狗会

座机. +353 (0)61 448025

手机. +353 (0)86 8523715

电子邮件. orla.strumble@igb.ie

网站. www.igb.ie

容量

体育场	入场	眺望台 餐厅	套餐	快餐	其他
Shelbourne Park, Dublin	无限	400	220	无限	150 户外馆
Curraheen Park, Cork	无限	190	114	无限	105 细小场地
Galway	无限	155	0	无限	
Limerick	无限	190	88	无限	
Kilcohan Park, Waterford	无限	178	0	无限	
Mullingar	无限	110	0	无限	
Kingdom Stadium, Tralee	无限	140	80	无限	
Newbridge	无限	102	40	无限	

我们可以安排跟多的人参加赛狗会，您也可以包场。
我们也可以为您特别安排只属于您自己的赛狗活动。

跑狗赛事时间表

体育场	星期					赛场开放	第一场比赛
	星	二	三	四	五		
Shelbourne Park	■	■	■	■	■	6.30pm	7.40pm
Newbridge				■	■	7pm	8pm
Curraheen Park				■	■	6.45pm	7.40pm
Mullingar				■	■	6.30pm/12.30pm	7.45pm/3.18pm
Kilcohan Park				■	■	7pm	7.50pm
Galway				■	■	6.30pm	7.52pm
Limerick				■	■	6.30pm	7.40pm
Kingdom		■		■		6.00pm/6.45pm	6.59pm/7.45pm
Youghal	■			■		7pm	7.40pm

*所有比赛日期和时间如有更改，恕不另行通知

Our Venues

Where we are



Our Contact Information

Orla Strumble

Head of Marketing

Irish Greyhound Board,
Greenpark, Dock Road, Limerick
V94 Y17Z

T. +353 (0)61 448025

M. +353 (0)86 8523715

E. orla.strumble@igb.ie

www.igb.ie

Capacity

Stadium	Admission	Grandstand Restaurant	Hospitality Suites	Fast Food	Other
Shelbourne Park, Dublin	Unlimited	400	220	Unlimited	150 Outdoor Pavillion
Curraheen Park, Cork	Unlimited	190	114	Unlimited	105 Snugs
Galway	Unlimited	155	0	Unlimited	
Limerick	Unlimited	190	88	Unlimited	
Kilcohan Park, Waterford	Unlimited	178	0	Unlimited	
Mullingar	Unlimited	110	0	Unlimited	
Kingdom Stadium, Tralee	Unlimited	140	80	Unlimited	
Newbridge	Unlimited	102	40	Unlimited	

Larger capacities can be catered for on Race Nights and for Exclusive Venue hire. We also cater for stand-alone events.

Race Nights and Times

Stadium	Mon	Tues	Week	Thur	Fri	Sat	Sun	Gates Open	1st Race
Shelbourne Park								6.30pm	7.40pm
Newbridge								7pm	8pm
Curraheen Park								6.45pm	7.40pm
Mullingar								6.30pm/12.30pm	7.45pm/3.18pm
Kilcohan Park								7pm	7.50pm
Galway								6.30pm	7.52pm
Limerick								6.30pm	7.40pm
Kingdom								6.00pm/6.45pm	6.59pm/7.45pm
Youghal								7pm	7.40pm

* All race dates and times are subject to change